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PROTOKÓŁ NR 0012.5.7.2015 
z posiedzenia Komisji Polityki Społecznej 

w dniu  17 września  2015r.  
 

Część I posiedzenia: 
Miejsce posiedzenia:  sala nr 130 A  Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój. 
Czas posiedzenia:  godz.  13.15- 14.15 
 
W posiedzeniu  uczestniczyli członkowie Komisji oraz  zaproszeni goście, zgodnie 
z załączonymi listami obecności.  
 

PORZĄDEK OBRAD 

1.Otwarcie posiedzenia. 

2.Przyjęcie porządku obrad. 

3. Sprawy bieżące. 

 
•  projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój , 
 

•  projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2015 rok , 
 

•  Projekt uchwały w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji 
zawodowej i społecznej, na które przeznacza się środki Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przewidziane dla Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na rok 2015, 

 
• Projekt uchwały w sprawie zasad i trybu powołania członków, oraz 

organizacji i trybu działania Rady Działalności Pożytku Publicznego Miasta 
Jastrzębie-Zdrój, 
 

• Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi,   
 

• Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi,   
 

• Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi, 
 

• Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi, 

4. Wolne głosy i wnioski. 

5. Przyjęcie protokołów z posiedzeń Komisji : 

- w dniu 21 maja 2015r. 

- w dniu 11 czerwca 2015r. 

6. Wyjazd – mieszkania chronione na ul. Szarych Szeregów. 

7. Zakończenie posiedzenia.  
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Ad.1. 
Otwarcie posiedzenia. 
 
Otwarcia posiedzenia dokonała Przewodnicząca Komisji Bernadeta Magiera,  
który powitała zebranych.  
 
Ad.2. 
Przyjęcie porządku obrad. 
 
Porządek obrad został przyjęty głosami: za-3, przeciw–0, wstrzymujących 
się– 0.  

 
Ad.3. 
Sprawy bieżące. 
 

• projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój , 

 

Uzasadnienie projektu uchwały przedstawił Dariusz Holesz – Skarbnik Miasta.  
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –3, przeciw –0, wstrzymujących się –
0. 
 

•  projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2015 rok , 

 
Uzasadnienie projektu uchwały przedstawił Dariusz Holesz – Skarbnik Miasta.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –3, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 
 

• Projekt uchwały w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji 
zawodowej i społecznej, na które przeznacza się środki Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przewidziane dla Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na rok 2015, 

 
Uzasadnienie projektu uchwały przedstawiła Teresa Bac – Z-ca Dyrektora 
Ośrodka Pomocy Społecznej.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –3, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 

 
• Projekt uchwały w sprawie zasad i trybu powołania członków, oraz 

organizacji i trybu działania Rady Działalności Pożytku Publicznego Miasta 
Jastrzębie-Zdrój, 

 

Uzasadnienie projektu uchwały przedstawiła Ewa Gutowska – Naczelnik Wydziału 
Kultury, Spotu i Turystyki.  
 
Tadeusz Markiewicz-radny RM 
Wskazane osoby przez Prezydenta i przez Radę również będą poddane 
głosowaniu? 
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Ewa Gutowska-Naczelnik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki 
Będą osobno. Natomiast, jeżeli chodzi o czterech przedstawicieli Urzędu Miasta, 
to była propozycja, żeby byli to przedstawiciele pochodzący z poszczególnych 
wydziałów, które zajmują się dotacjami. W przypadku omawiania sprawy, nie ma 
kłopotu, że przekładamy Komisję, tylko są te osoby i działają w  Radzie.  
 
Tadeusz Markiewicz-radny RM 
Wskazany jest tutaj regulamin i od punktu czwartego cyt.„w przypadku równego 
podziału głosów decyduje głos Przewodniczącego, a w razie jego nieobecności 
Wiceprzewodniczącego”. We wszystkich organizacjach wychodzi się już z tego 
trybu i wszyscy mają równy głos i nie ma przewagi, że głos Przewodniczącego 
jest decydujący, bo wtedy zapada nierozstrzygnięcie i trzeba poddać pod 
powtórne głosowanie. Z kolei orzecznictwo mówi, że nie poddaje się na tym 
samym posiedzeniu do skutku tzn. jest nierozstrzygnięte. Może niech prawnicy 
się wypowiedzą, ponieważ jest to zapis sprzeczny z ogólnymi zasadami i nie ma 
już czegoś takiego. 
 
Bernadeta Magiera-Przewodnicząca Komisji  
Najlepiej zapytać prawnika. 
 
Tadeusz Markiewicz-radny RM 
Jeżeli się przyjmie i Nadzór tego nie odrzuci, to tak będzie. 
 
Janusz Buda-Zastępca Prezydenta Miasta  
Można to jeszcze zweryfikować. 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –3, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 
 

 

• Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi,   
 
Uzasadnienie projektu uchwały przedstawiła Teresa Bac – Z-ca Dyrektora 
Ośrodka Pomocy Społecznej.  
 

Bernadeta Magiera-Przewodnicząca Komisji  
Czy w jakiś sposób może jej opieka pomóc znaleźć pracę? 

 

Teresa Bac – Z-ca Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej  
Możliwości mamy bardzo ograniczone, ponieważ organizujemy prace społeczno-
użyteczne w pięćdziesięciu podmiotach i zdarza się w niemałej liczbie, że 
podmioty poznając pracowników, zatrudniają ich potem na różne formy umów na 
zastępstwo. Potem osoby kierowane są na staż, więc jakaś szansa może 
zaistnieć, jeżeli oczywiście pracodawca będzie zadowolony z wykonywanej pracy 
przez panią ***. 
 

Mirosław Kolb-radny RM 
Z tego co słyszę, to jeździ na prace. 
 

Teresa Bac – Z-ca Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej  
Tak, od sierpnia i tam również mieliśmy przypadki, że osoby znajdowały potem   
zatrudnienie nie na stałe, ale na dłuży czas. 
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Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –4, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 
 

• Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi,   
 
Uzasadnienie projektu uchwały odczytała Bernadeta Magiera-Przewodnicząca 
Komisji  
 

Teresa Bac – Z-ca Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej  
To była skarga złożona na działanie Ośrodka i była rozpatrywana w miesiącu 
czerwcu i została uznana za bezpodstawną. Mam informację, ale trudno jest 
powiedzieć, czy jest ona sprawdzona, że pani *** odwołała się od pracy Komisji,  
miała zarzuty co do pracy Komisji tzn. nie było dołączonej skargi do uchwały. 
 
Klaudia Nietrzebka-Kierownik Działu Ośrodka Pomocy Społecznej 
Chodzi o to, że procedowali tylko na podstawie projektu uchwały i uzasadnienia, 
a nie otrzymali treści skargi. 
 
Bernadeta Magiera-Przewodnicząca Komisji odczytała treść skargi. 
 
Elżbieta Siwiec-radna RM 
W takim razie, dlaczego tej skargi nie było wtedy, kiedy procedowano nad tym? 
 
Tadeusz Markiewicz-radny RM 
Uważam, że jest to forma pomówienia, bo skąd osoba wie, że Komisja się nie 
zapoznała? Nie muszę dostać treści skargi, ale mogę jechać i jako członek 
Komisji Rewizyjnej zapoznać się u pani Dyrektor ze skargą. Przeczytam, 
przychodzę i proceduję, nie muszę mieć skargi u siebie. 
 
Elżbieta Siwiec-radna RM 
Tym bardziej, że na Komisję Rewizyjną każdy radny wejść nie może, więc są to 
obrady w określonym gronie i skąd ta wiedza osoby? 
 
Klaudia Nietrzebka-Kierownik Działu Ośrodka Pomocy Społecznej 
Osoba była zaproszona. 
 
Janusz Buda-Zastępca Prezydenta Miasta 
Komisja wcześniej się zapoznaje, to nie jest tak. 
 
Elżbieta Siwiec-radna RM 
Oczywiście, że tak. 
 
Janusz Buda-Zastępca Prezydenta Miasta 
Odnośnie genezy tego konfliktu. Wiąże się to z rozstrzygnięciem przetargu, który 
był prowadzony w trybie zamówień publicznych. Wygrała inna firma i pani *** 
odwołała się do Krajowej Izby Odwoławczej. W tej instancji kontrola zewnętrzna  
niezależna w Warszawie stwierdziła, że sposób procedowania jest zgodny z 
ustawą i zgodny z literą prawa i ze sztuką prowadzenia przetargów. W związku z 
tym nie ma żadnych przesłanek, aby uznać rozstrzygnięcie zamawiającego za 
sprzeczne z przepisami prawa. Pani *** mogła jeszcze skorzystać z drugiej 
instancji sądowej, nie skorzystała i to jest jakby jedna część. Później wpłynęło 
pismo do Prezydenta i zleciliśmy kontrolę wewnętrzną w celu zbadania 
wszystkich czynności i tego, co jest napisane. Były tam drobne usterki tj.takie, 
które nie mają wpływu na bezstronność, bo jest to w trybie publicznym i wiemy, 
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że rygory są bardzo wysokie. Po kontroli wpłynęła pierwsza skarga i była 
rozpatrywana przez Komisję Rewizyjną. Zostało to odrzucone i teraz jest kolejna. 
Nie będę tutaj poruszał sfery, czy jest zasadna, czy nie, bo od tego jest Rada i 
państwo wiedza jakie mamy dokumenty i co trzeba zrobić. Pokazuję genezę, bo 
jeżeli uważała pani, że jest pokrzywdzona, to można było pójść do sądu i jeszcze 
jedną instancję przeprowadzić.  
 
Bernadeta Magiera-Przewodnicząca Komisji  
Na początku skargi pani jeszcze pisze cyt.„na posiedzeniu w dniu 11 czerwca 
2015r. Komisja Rewizyjna Rady Miasta rozpoznała moją skargę na dyrektora OPS 
panią T.Jachimowską. W trakcie obrad Przewodniczący tej Komisji pan Piotr 
Szereda poinformował obecnych, iż wpłynęła skarga do Komisji Rewizyjnej. 
Jeden z członków Komisji Rewizyjnej powiedział, iż źle się stało, że członkowie 
Komisji Rewizyjnej nie otrzymali kopii skargi i nie mogli się z nią zapoznać”. 
Czyli, jeżeli to jest stan faktyczny, że w ogóle tej skargi nie było, a ją odrzucili, to 
nie dziwię się tej pani, bo tak tutaj napisała. 
 
Elżbieta Siwiec-radna RM 
W protokole nie sprawdzimy, czy tak było, czy nie, bo to jest wersja załóżmy tej 
pani. Dla nas miarodajny byłby protokół z posiedzenia, czy rzeczywiście takie 
rzeczy miały miejsce?  
 
Bernadeta Magiera-Przewodnicząca Komisji  
W protokole może tego nie być. 
 
Tadeusz Markiewicz-radny RM 
Ale pan radny tzn. członek Komisji mógł akurat nie przeczytać, a reszta Komisji 
mogła się zapoznać z treścią skargi. 
 
Bernadeta Magiera-Przewodnicząca Komisji  
Pani pisze dalej cyt. „mimo ewidentnego braku skargi wszczynającej 
postępowanie skargowe, Komisja Rewizyjna podjęła projekt uchwały 
rekomendującej Rady Miasta uznanie skargi jako bezzasadną. 
 
Mirosław Kolb-radny RM 
Dla mnie jest ważne to, co powiedział Prezydent, że była osobna Komisja 
kontrolna, nie z radnych. 
 
Janusz Buda-Zastępca Prezydenta Miasta 
Kontrola następcza tj.Krajowa Izba Odwoławcza, a później jeszcze to 
kontrolowaliśmy. Mam zaufanie, bo jest to niezależna kontrola i nikt nikomu nie 
powie, że kogoś lubi, albo nie lubi. 
 
Elżbieta Siwiec-radna RM 
Poza tym osoba nie wyczerpała drogi sądowej, a mogła. 
 
Janusz Buda-Zastępca Prezydenta Miasta 
Tak, bo była możliwość złożenia. 
 
Tadeusz Markiewicz-radny RM 
Z różnych rozstrzygnięć wygląda to tak, że jeżeli rozstrzygnięcie było i inne 
organy wyższe lub organ sądu, to Komisja Rewizyjna raczej nie rozpatruje. 
Oczywiście, jest to wprost z zapisów, że kontroluje i prowadzi kontrolę 
działalności organu wykonawczego, ale z innych poglądów i rozstrzygnięć wynika, 
że jeżeli już rozstrzygnięto w innym postępowaniu, ale jak już sądownie 
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kategorycznie i jeżeli jest na etapie postępowania administracyjnego, to Komisja 
Rewizyjna nie rozpatruje takich spraw. 
 
Bernadeta Magiera-Przewodnicząca Komisji  
Czy są jeszcze jakieś pytania?  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –4, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 
 

• Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi, 
 

Uzasadnienie projektu uchwały przedstawiła Grażyna Staszków – Inspektor 
Wydziału Polityki Społecznej i Mieszkaniowej.  
 
Elżbieta Siwiec-radna RM 
Była w Ognisku na ul.Opolskiej? 
 
Grażyna Staszków – Inspektor Wydziału Polityki Społecznej i Mieszkaniowej.  
Tak, dziewięć lat. 
 
Elżbieta Siwiec-radna RM 
W swojej klasie mam pięcioro dzieci z tego Ogniska i tak, jak są dzieci 
zaopiekowane w Ognisku, to niejedno w domu tak nie ma. Tym dzieciom nic nie 
brakuje, a opiekę mają taką, że jak się da rolę do przygotowania, to dzieci są 
przygotowane ze strojami włącznie i jestem godna podziwu. Dzieci teraz są w 
Sanatorium. 
 
Janusz Buda-Zastępca Prezydenta Miasta 
Po otrzymaniu tego pisma, nie zapowiadałem swojej wizyty i pojechałem 
zobaczyć, ale nie po to, żeby kogoś karać, ale zobaczyć jak to funkcjonuje i nie 
zauważyłem, żeby coś złego się tam działo. Natomiast, stwierdziliśmy, że warto 
sprawdzić z zewnątrz, aby nikt nie powiedział, że nie pilnujemy tego, co się z 
dziećmi dzieje.   
 
Grażyna Staszków – Inspektor Wydziału Polityki Społecznej i Mieszkaniowej.  
Mama wielokrotnie przychodziła do naszego Wydziału i zgłaszała, co jest 
niewłaściwe i rozmawialiśmy z Dyrektorem i było ustalone tak, jak sobie życzyła. 
Następnie po dwóch dniach przychodziła i stwierdzała, że jednak nie chce tak                 
i mamy to zmienić.  
 
Elżbieta Siwiec-radna RM 
Na Ognisko nie dam nic powiedzieć. 
 
Janusz Buda-Zastępca Prezydenta Miasta 
Jeżeli na Ognisko, lub jakakolwiek inna skarga do mnie dociera, to reaguję                     
i rozpytuję. Staram się, aby od razu to sprawdzić i nie czekać. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –4, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 

 
• Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi, 

Klaudia Nietrzebka-Kierownik Działu Ośrodka Pomocy Społecznej 
Skarga dotyczy dwóch zarzutów. Jestem Kierownikiem Działu Pomocy Rodzinie, 
Osobom Niepełnosprawnym i Bezdomnym i od trzech lat prowadzimy u nas w 
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dziale postępowanie syna pani *** pod kątem odpłatności za pobyt dziecka w 
pieczy zastępczej. Na dzień dzisiejszy postępowanie jest zawieszone w 
Samorządowym Kolegium Odwoławczym i czeka na uprawomocnienie się wyroku 
sądu dotyczącego stwierdzenia nieważności uchwały o odpłatności z 2012r. Pani 
*** jest pełnomocnikiem syna i stąd skarga jest złożona jakby w jego imieniu. 
Pani *** skarży się na dwie rzeczy. Pierwsza rzecz, że podpisałam pismo do 
Samorządowego Kolegium Odwoławczego, a zdaniem pani *** nie mam takich 
uprawnień i nie powinnam była tego zrobić, powinien to zrobić Dyrektor Ośrodka 
Pomocy Społecznej. W punkcie drugim skarży się na to, że w maju 2013r. 
zorganizowaliśmy przesłuchanie o które wnosił Pełnomocnik, ponieważ pan *** 
ma dwóch Pełnomocników, jednym jest jego mama, a drugim jest ***. W maju 
2013r. przeprowadziliśmy dowód z przesłuchania świadka, o który wnosił pan 
***, świadka pani ***. Pani *** podnosi w skardze, że w maju 2013r. w sposób 
nieprawny w przesłuchaniu  uczestniczył nasz Mecenas radca prawny pan Andrzej 
Prudel. Uważa, że jest to karygodne ze strony Dyrektora, wręcz niedopuszczalne, 
ponieważ jest to osoba niezatrudniona w Ośrodku Pomocy Społecznej i nie może 
w związku z powyższym brać udziału w postępowaniach administracyjnych. To, 
co składaliśmy jako wyjaśnienia do organu merytorycznego w pierwszej 
kolejności zawierało, bo pani *** w skardze powołała się na to, że zgodnie z 
regulaminem organizacyjnym Ośrodka, jej zdaniem nie mam uprawnień do 
podpisywania takich pism, a nasz regulamin organizacyjny mówi wprost §24 
ust.2 o tym, że „zastrzega się Kierownikom Działu podpisywanie pism w 
sprawach prowadzonych postępowań poza tymi, które są zastrzeżone dla 
Dyrektora”. Zastrzeżone dla Dyrektora wymienione są w § 23 i nie ma tam ani 
słowa o tym, że pismo do Samorządowego Kolegium Odwoławczego jest 
zastrzeżone wyłącznie do podpisu przez panią Dyrektor. W temacie zarzutu 
pierwszego, to tyle. Natomiast w temacie zarzutu drugiego, zaproponowaliśmy 
wydziałowi merytorycznemu który po konsultacjach z radcą prawnym Urzędu 
Miasta również przystał na to rozwiązanie, ponieważ zgodnie z art.234 kodeksu 
postępowania administracyjnego tzn.jeżeli ktoś w toczącym się postępowaniu 
składa skargę, a ona ma związek z toczącym się postępowaniem, to powinna 
zostać włączona jako dowód w prowadzonej sprawie. W związku z powyższym 
zarzut dotyczący Mecenasa uznaliśmy, że takim zarzutem jest, ponieważ jego 
udział zasadny, czy nie zasadny jest już rozpatrywany przez Samorządowe 
Kolegium Odwoławcze. W odwołaniu przez skarżącego było to  podniesione jako 
zarzut, że w jego ocenie decyzja została wydana z naruszeniem przepisów prawa 
m.in. poprzez udział Mecenasa w przesłuchaniu. Radcy Prawni uznali, że 
zasadnym jest przekazać to do Samorządowego Kolegium Odwoławczego, 
ponieważ nie może być tak, że Rada Miasta będzie procedować nad zarzutem, 
kiedy Samorządowe Kolegium Odwoławcze ma to do rozpatrzenia. W związku z 
powyższym zgodnie z zaleceniami wydziału merytorycznego, oryginał skargi wraz 
z dokumentacją zebrana został przesłany do Samorządowego Kolegium 
Odwoławczego i czeka razem z resztą dokumentacji pana *** na odwieszenie 
postępowania i wydanie ostatecznej decyzji. W dniu dzisiejszym byłyśmy na 
Komisji Rewizyjnej i czuję się w obowiązku, aby państwu powiedzieć, że Komisja 
Rewizyjna uznała, że nie będzie procedowała tej skargi z uwagi na fakt, że nie 
jest w stanie w sposób obiektywny na dzień dzisiejszy, gdyż zawiłość prawna jest 
spora.  
 
Mirosław Kolb-radny RM 
Nie ma wszystkich papierów? 
 
 
 
Klaudia Nietrzebka-Kierownik Działu Ośrodka Pomocy Społecznej 
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Dokumenty są wszystkie, tylko państwo prawnie nie są w stanie tego ogarnąć. 
Nam było łatwiej, ponieważ od trzech lat prowadzimy postępowanie. Znamy całą 
dokumentację, a jest tego nie mało i tym bardziej, że strona skarżąca miała 
profesjonalnego pełnomocnika, wiec trzeba było zrównać poziomy do rozmowy. 
Komisja Rewizyjna zdecydowała, że wystąpi o niezależną opinię prawną do radcy 
prawnego i dopiero wtedy będzie procedowała nad tą skargą. 
 
Teresa Bac – Z-ca Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej  
Pani *** była na Komisji Rewizyjnej i też przedstawiała swoje argumenty, na 
które odpowiadał pan Mecenas, ale nie znalazło to wspólnego zdania i w związku 
z tym pan Przewodniczący żeby ocenić sprawiedliwie tę skargę i też z 
wypowiedziami członków Komisji powołanie niezależnego prawnika, który to 
oceni i wtedy będzie można ocenić, czy jest to zasadne, czy nie jest zasadne.   
 
Bernadeta Magiera-Przewodnicząca Komisji  
Odniosłam takie wrażenie, że sedno sprawy jest gdzie indziej, że nie chodzi                        
o podpis i to wszystko co się dzieje, tylko o pieniądze, bo dziecko było w 
placówce, a nie zapłacone.  
 
Janusz Buda-Zastępca Prezydenta Miasta 
Z punktu widzenia społecznego i nie trzeba tutaj wielu artykułów, ale chyba 
jednoznacznie, że rodzic odpowiada za swoje dziecko, jeżeli nie wychowuje sam 
w domu. 
 
Bernadeta Magiera-Przewodnicząca Komisji  
To partycypuje. 
 
Janusz Buda-Zastępca Prezydenta Miasta 
Jeżeli z jakiejś przyczyny jest wzięte do placówki, to jest jego obowiązek. 
 
Bernadeta Magiera-Przewodnicząca Komisji  
Zdaje się, że pani *** mówiła, że ten pan jest za granicą? 
 
Klaudia Nietrzebka-Kierownik Działu Ośrodka Pomocy Społecznej 
Tak. 
 
Janusz Buda-Zastępca Prezydenta Miasta 
Ale to nieważne, bo ciąży to później i schodzi na babcię i dziadka. 
 
Bernadeta Magiera-Przewodnicząca Komisji  
Proszę państwa radnych o opinię, czy będziemy podpisywać się pod decyzją 
Komisji Rewizyjnej i nie będziemy głosować? 

 

Komisja jednogłośnie opowiedziała się za wstrzymaniem od 
procedowania projektu uchwały.  
 

Ad.7. 
Wolne głosy i wnioski. 
 
Teresa Bac – Z-ca Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej.  
Jesteśmy przed wyjazdem do mieszkania chronionego na ul.Szarych Szeregów.                  
Mieszkanie będzie przeznaczone dla osób niepełnosprawnych i sami państwo 
zobaczycie, jak ten lokal wygląda. Lokal nie jest jeszcze wyposażony, ponieważ 
dopiero otrzymaliśmy środki finansowe i teraz będziemy wyposażać mieszkanie. 
Chcemy umieścić tam trzy osoby niepełnosprawne, ponieważ z zapisów 
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rozporządzenia  o mieszkaniach chronionych wynika, iż w mieszkaniu chronionym 
nie może być mniej niż trzy osoby, a metraż na jedną osobę  tj.12 m2 i tam 
metraż jest spełniony. Są to bardzo ładne mieszkania tzn. wszystkie trzy które 
były oddane  i dla nas jedno, a dwa z zasobów Miasta które zostały przyznane 
rodzinom z osobą niepełnosprawną. Chcemy tam stworzyć mieszkania chronione,  
treningowe dla osób niepełnosprawnych, które  by tam przebywały w określonym 
czasie i uczyły się samodzielności pod opieką osoby, która będzie sprawowała tę 
opiekę. Opieka będzie czy to na zasadzie usług opiekuńczych dla tych osób, czy 
też jako asystent osoby niepełnosprawnej. Prowadziliśmy takie szkolenia i osoby 
pokończyły kursy. Mamy również osoby, które wykonują pracę jako asystent 
osoby niepełnosprawnej i chcemy nauczyć osoby w różnym wieku, bo tutaj nie 
ma przedziału wiekowego, do bycia samodzielnym. Tak, aby nie było potrzeby 
umieszczania tych osób w placówkach całodobowych, tylko żeby mogły nauczyć 
się takiego życia, które pozwoli im potem funkcjonować we własnym środowisku  
i we własnym mieszkaniu. Są to osoby o różnym stopniu niepełnosprawności, aby 
wzajemnie ze sobą pracowały, współpracowały i pomagały sobie. 
 
Janusz Buda-Zastępca Prezydenta Miasta 
Bardzo dobrze się stało, że takie mieszkania powstały, bo miejsce jest dogodne. 
Jest tam przystanek, blisko do parku, do kościoła, do przychodni i na poziomie 
gruntu jest wjazd tzn. nie ma schodów i nie ma wind. 
 
Bernadeta Magiera-Przewodnicząca Komisji  
Kto typował te osoby i skąd?  
 
Teresa Bac – Z-ca Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej.  
Jeszcze nikt. 
 
Bernadeta Magiera-Przewodnicząca Komisji  
Jak to będzie wyglądać? 
 
Teresa Bac – Z-ca Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej.  
Na pewno będzie Komisja i na pewno będziemy zasięgać rady stowarzyszeń i 
również przy pani Prezydent funkcjonuje Społeczna Rada ds. Osób 
Niepełnosprawnych. Będzie to szerszy krąg osób, które będą próbowały wskazać  
osoby jeszcze w miarę samodzielne, ale również rokujące na samodzielność.  
 
Elżbieta Siwiec-radna RM 
To nie musi być niesprawność ruchowa? 
 
Janusz Buda-Zastępca Prezydenta Miasta 
Nie. 
 
Teresa Bac – Z-ca Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej.  
Od 1 października zwiększa się kryterium dochodowe osób, które będą 
kwalifikowały się do świadczeń z pomocy społecznej tj. dochód na osobę samotną 
ulega zwiększeniu, obecnie dla samotnej będzie 634 zł, a było 524 zł. Natomiast 
w rodzinie jest  514 zł, a było 456 zł i mówimy ciągle o dochodzie netto. Jeszcze 
jedna informacja tzn. jutro mamy transport żywności w ramach unijnego 
programu i obejmiemy pomocą tysiąc osób. Jeden transport będzie liczył 6 ton, a 
paczki będziemy wydawać od przyszłego tygodnia i będzie to trwało do miesiąca 
lutego przyszłego roku. 
 
 
Elżbieta Siwiec-radna RM 
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U siebie wydajecie? 
 
Teresa Bac – Z-ca Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej.  
Tak. 
 
Ad.8. 
Przyjęcie protokołów z posiedzeń Komisji  
 
- w dniu 21 maja 2015r. 
  Protokół przyjęto głosami: za – 2, przeciw –0, wstrzymujących się –2. 

- w dniu 11 czerwca 2015r. 
 
  Protokół przyjęto głosami: za – 2, przeciw –0, wstrzymujących się –2. 

Przewodnicząca Komisji Bernadeta Magiera zakończyła I część posiedzenia                     
i podziękowała zebranym za przybycie i zakończyła obrady.  
 
Część II posiedzenia. 
Wyjazd – mieszkania chronione na ul. Szarych Szeregów. 

 
Przewodnicząca 

 Komisji Polityki Społecznej 
 

Bernadeta Magiera 
Protokołowała 
Alicja Kogut 


